

Golf Tournament



Grand Golf

803 Main Street, Grand Falls, New Brunswick

Saturday, August 10, 2024

- The tournament will consist of the first 30 teams to register and pay
- Locals that want to register less than a full team can do so, we will build teams as needed
- The tournament will be Best Ball format
- Shotgun start at 10 am
- The cost is \$400 per team = \$100 per person
- Registration includes 4 green fees, golf cart, lunch, dinner, and prizes for all golfers

Accommodations

Unifor has secured a limited number of rooms for a price of **\$242.00/night** (plus taxes + fees) at the Best Western Plus Grand Falls. Teams are responsible for their own accommodations. Please book your room as soon as possible.

Best Western Plus Grand Falls (P) 506-473-6200

Registration Deadline: July 31, 2024

Return this form with payment, by cheque or other means, of \$100.00 per player (\$400.00 per team) made payable to "Unifor". Your payment must be included with your registration form to secure your spot in the tournament. Our mailing address is: Unifor

11 Ocean Limited Way, Suite 140
Moncton, NB E1C 0H1

If you have any questions, please call Carrie at our office: (506) 857-8647

Team: _____ Local: _____

Captain: _____

2. _____

3. _____

4. _____

Contact Person's Name: _____

Phone: _____

Email: _____

Tournoi de golf



Grand Golf

803 rue main, Grand-Sault, Nouveau-Brunswick

Samedi le 10 août, 2024

- Le tournoi sera composé des 30 premières équipes inscrites et ayant payé les frais
- Les sections locales qui souhaitent inscrire moins d'une équipe complète peuvent le faire et nous compléterons l'équipe avec d'autres joueurs
- Formule de la meilleure balle
- Le départ simultané est prévu pour 10 h 00
- Coût de 400,00 \$ par équipe = 100,00 \$ par personne
- Les frais d'inscription comprend 4 frais d'entrée, la voiturette de golf, le dîner, le souper et des prix pour tous les joueurs

Hébergement

Unifor a réservé un nombre limité de chambres au prix de **242,00 \$ par nuit** (taxes et frais en sus) au Best Western Grand-Sault. Les équipes intéressées sont responsables de leur propre hébergement.

Best Western Plus Grand-Sault (T) 506-473-6200

Date limite pour inscription: le 31 juillet 2024

Retournez ce formulaire avec le paiement, par chèque ou autre moyen, de 100,00 \$ par joueur (400,00 \$ par équipe) à l'ordre de « Unifor ». Votre paiement doit être inclus avec votre formulaire d'inscription pour garantir votre place dans le tournoi. Notre adresse postale est : Unifor

11 Ocean Limited Way, bureau 140
Moncton, N.-B., E1C 0H1

Si vous avez des questions, veuillez contacter Carrie à notre bureau (506) 857-8647

Équipe: _____ Section Locale: _____

Capitaine: _____

2. _____

3. _____

4. _____

Nom de la personne ressource : _____

Téléphone: _____

Courriel: _____